
 57

ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 10/2013 
Caràcter: ordinària 
Data: 22 d’abril del 2013 
Horari: 19.35 h a 21.15 h 
Lloc: auditori del Centre Cívic de Torre-romeu 
 
 
Assistents 
 
Ramon Burgués Salse, president 
Cristina Moreno Ramos, vocal regidora de la llista més votada de la ciutat 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Joaquín Morales Elena, vocal del PSC 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Emilia Fernández Romero, vocal de les entitats culturals 
Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils 
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal del grup altres entitats 
Antonio Carlos Jiménez Córdoba, vocal del PP (5%) 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Joan Carles Sánchez Salinas, alcalde de Sabadell 
Jordi Lozano González, tècnic de l’Oficina de Drets Civils i Ciutadania 
Isabel Gay Giménez, responsable del Centre d'Atenció a la Dona 
Núria Fochs Casas, tècnica de Drets Civils i Ciutadania 
Lara Fort Cabanyes, cap del Servei d’Habitatge 
Josep V. Lopez Mateo, tècnic del Pla de Barris 
Eva Vives, tècnica de territori del Districte 
 
 
Absents 
 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Houcine Karzazi El Hach, vocal de les entitats culturals 
Bahoreh Kebbeh Sansireh, vocal del grup altres entitats 
Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
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Excusen l’absència: 
 
Josefa García Salvador, vocal de les entitats de comerciants 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Presentació de l'Oficina de Drets Civils i del Centre d'Atenció a la Dona. 
3. Resultat del procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a 

l'Ajuntament de Sabadell. 
4. Presentació de les línies polítiques del nou govern municipal. 
5. Informació dels representats en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat Dona-

Home, Educació i Consell de Ciutat. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Ramón Burgués, 
declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 

 
1. Aprovació de les actes anteriors 
 

L’acta de la sessió anterior, del dia 28 de gener, s’aprova per unanimitat dels assistents, 
per votació ordinària. 

 
 
2. Presentació de l'Oficina de Drets Civils i del Centre d'Atenció a la Dona 
 

El regidor del Districte 7, el Sr. Ramon Burgués, dóna la paraula a la Sra. Núria Fochs 
Casas, tècnica de Drets Civils i Ciutadania. 
 
La Regidoria de Drets Civils i Ciutadania té com a objectiu el desenvolupament 
d’aquesta ciutat compromesa amb els valors, una ciutat gresol de ciutadans i ciutadanes 
que comparteixen drets i deures, que són solidaris i cooperen amb altres persones, que 
acullen les persones nouvingudes des del valor de l’hospitalitat, que s’impliquen 
activament a favor de la igualtat entre dones i homes i en contra de qualsevol tipus de 
violència, que treballen a favor de l’autonomia personal i la llibertat, que aposten per 
l’emancipació dels i les joves i que, des de l’estima, el respecte i l’austeritat, creuen que 
la diversitat i la interacció són la base de la convivència. 

 
Centre d’atenció a la Dona 
 
Història 
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• 1999 neix la Regidoria d’Igualtat Dona-Home, elaboració del Pla Municipal 
d’Actuació per la igualtat Dona-Home 

• 2001 s’ inaugura el Centre d’Atenció a la Dona (CAD), al carrer Dr. Puig, 18 
• 2006 la Regidoria d’Igualtat Dona-Home es trasllada al carrer Vidal 146. 
• 2008 s’aprova el Pla Municipal per a la Igualtat d’Oportunitats entre Dones i 

Homes. 
• 2009 s’elabora el 2n Protocol de Violència, Protocol Municipal per l’Abordatge de 

la Violència Masclista a Sabadell. 
• 2011 el Programa d’Igualtat i el Centre d’Atenció a la Dona passen a formar part 

de la Regidoria de Drets Civils i Ciutadania. 
 
Evolució de dones ateses al període 2001-2012 i tot en expedients nous: 

 
• 2001 - 175 
• 2002 - 362 
• 2003 - 285 
• 2004 - 313 
• 2005 - 287 
• 2006 -  278 
• 2007 - 266 
• 2008 - 317 
• 2009 - 332 
• 2010 - 302 
• 2011 - 332 
• 2012 - 430 

 
L’Equip de professionals del Centre està format per la coordinadora, dues auxiliars 
administratives, dues treballadores socials, dues psicòlogues, dues advocades i una 
psicòloga infantil. 
 
Els serveis que s’hi ofereixen són: 
 

• Atenció social personalitzada 
Primera acollida al Centre. Atenció social, personalitzada i professional a totes 
aquelles dones que realitzin una demanda per una problemàtica personal derivada 
de la seva condició de dona. 

 
• Atenció psicològica 

Programa específic per a dones adultes que han viscut situacions reiterades de 
violència masclista i altres situacions de discriminació per raó de gènere. 

 
 

• Atenció psicològica infantil 
Programa específic per als fills i filles d’aquelles dones que estan ateses al Centre 
i que la seva situació afecta directament als seus fills o filles. 
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• Assessorament jurídic 
Assessorament jurídic sobre assumptes d’interès legal per a dones, principalment 
sobre temes de separacions, divorcis, violència masclista, etc. d’acord amb cada 
situació concreta. 

 
Motius d’atenció més usuals - Suport psicològic 
 

• Conflicte de parella 
• Conflictes derivats de la ruptura o abandonament de la parella 
• Qualsevol tipus de violència exercida per la parella 
• Violència familiar 
• Abús i assetjament sexual 
• Mobbing laboral 
• Altres 

 
Motius d’atenció més usuals - Assessorament jurídic 
 

• Custòdia dels fills 
• Visites dels fills amb l’agressor i possibilitat de demanar la suspensió d’aquestes 
• No veure a l’agressor durant el règim de visites. Punts de trobada. 
• Pagament de pensions als fills 
• Possibilitat de demanar pensió compensatòria o alimentària per la dona 
• Garantia de les pensions 
• Us de l’habitatge conjugal 
• Ordre de protecció 
• Altres 
 

Dones ateses a l'any 2012 
 

• Expedients nous: 426 
• Expedients tractats: 748 

 
Edat de les dones 
 

• Dones <18 anys 0,43% 
• Dones entre 18-30 anys 16,74% 
• Dones entre 31-50 anys 62,41% 
• Dones >51 anys 20,43% 

 
Nivell d’estudis 

 
• Sense estudis 3,92% 
• Estudis primaris sense finalitzar 3,69% 
• Estudis primaris 61,75% 
• Estudis secundaris 18,89% 
• Estudis universitaris 11,75% 
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Motiu d’atenció 
 

• Violència 65,40% 
• Conflicte de parella 19,50% 
• Assessorament jurídic 7,04% 
• Altres 8,06% 

 
Procediment d’arribada 

 
• Iniciativa pròpia 22,46% 
• Familiar 19,92% 
• Serveis Socials 19,12% 
• Salut 11,50% 
• Cossos Policials 10,96% 
• Administració 8,69% 
• Altres 2,81% 
• Serveis Jurídics 1,60% 
• Entitats 1,20% 
• Jutjats/Fiscalia 1,20% 
• Educació 0,54% 

 
Infants atesos a l’any 2012 
 

• Expedients nous 30 
• Expedients tractats 52 

 
Edat dels infants 
 

• Infants de 0-5 anys 6,66% 
• Infants de 6-9 anys 26,67% 
• Infants de 10-13 anys 36,67% 
• Infants de 14-17 anys 30,00% 

 
Tipus de maltractament 

 
• Maltractament directe 80,00% 
• Maltractament indirecte 20,00% 

 
Oficina de Drets Civils 
 
Pren la paraula el Sr. Jordi Lozano González, tècnic de l’Oficina de Drets Civils i 
Ciutadania. 
 
L’Oficina de Drets Civils és un servei municipal d’informació, orientació i prevenció per a 
la defensa dels drets de les persones, en especial el dret a la igualtat i a la no-
discriminació. 
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L’ODC treballa amb la Comissió de la Convivència, és un instrument ciutadà de 
seguiment directe en els casos d’agressions o discriminacions per raó de xenofòbia, 
racisme i/o homofòbia. 
 
També es compta amb els convenis amb SOS Racisme i el Col·legi d’Advocats. I és un 
espai de referència en l’àmbit dels Drets Humans bàsics. 
 
Treballa en XARXA I DE FORMA TRANSVERSAL per l’atenció a les persones que es 
troben en situacions de risc, optimitzant tots els recursos municipals i amb la complicitat 
del teixit associatiu de la ciutat, amb la finalitat de treballar conjuntament cap un mateix 
objectiu. 
 
Col·labora especialment amb el CEAR (Comitè Espanyol d’Ajuda al Refugiat), Col·legi 
d’Advocats, Comissió de la Convivència, Creu Roja, Servei Ciutadà d’Acolliment als 
Immigrants i SOS Racisme. 
 
Integra diferents serveis existents a la ciutat vinculats a l’àmbit dels Drets civils, facilitant 
una finestreta única al ciutadà. 
 
Ofereix un espai d’atenció personalitzada i d’acompanyament, a les persones que hagin 
vist vulnerats alguns dels seus drets civils, especialment per raó de: 
 

• Edat 
• Creences,conviccions i ideologia 
• Gènere 
• Origen 
• Orientació sexual 

 
Edat 
 

• A través del SAJ (Sabadell Atenció Jove) es treballarà perquè el desconeixement 
de recursos no sigui un factor d’exclusió social. 

• El SAJ i els Espais Joves promouran la participació comunitària del jovent. 
 
Creences, conviccions i ideologia 
 

• A través del Servei d’Afers Religiosos gestiona la diversitat de creences de 
manera inclusiva i amb voluntat d’igualtat i respecte en l’exercici de la llibertat 
religiosa. 

 
Gènere 
 

• A través del Centre d’Atenció de la Dona, i en el marc del Protocol Municipal per a 
l’Abordatge de la Violència Masclista, s’atén, assisteix, i orienta a les dones que es 
troben o s’han trobat en una situació de discriminació, violència o desigualtat de 
gènere. 
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Origen 
 

• A través del programa de Nova Ciutadania i, comptant amb la Xarxa d’Entitats 
d’Acollida, s’acull a les persones nouvingudes i es respon a les seves necessitats 
bàsiques amb els recursos normalitzats de la ciutat. 

• També es compta amb els serveis d’informació i assessorament que porten a 
terme SCAI, CEAR i Creu Roja 

 
Orientació sexual 

 
• A través dels programa LGBTI, es treballa per superar discriminacions i assolir la 

llibertat i la igualtat real de totes les orientacions sexuals. 
 

S’obre el torn de paraules: 
 
El Sr. Joaquim Morales, vocal del PSC. Segons les dades exposades li consta que les 
dones amb menys estudis són les que menys han sol·licitat atenció, és perquè són les 
que menys la sol·liciten? Sr. Jordi Lozano, tècnic de l’Oficina de Drets Civils i Ciutadania 
exposa que la violència no entén de classes socials. 

 
Una persona del públic assistent pregunta si es fa seguiment de cada expedient i des de 
quan existeix aquest servei. 

 
El Sr. Jordi Lozano li fa saber que no solament es fa seguiment de cada expedient sinó 
que es va tractant fins que la psicòloga li dóna l'alta. En relació a la creació d'aquest 
servei li fa saber que estan des de l’any 2001. 

 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals pregunta si també des del servei 
hi ha la possibilitat de que es tractin els homes. 
 
El Sr. Jordi Lozano li fa saber que el centre és exclusivament de dones, en tot cas quan 
ha vingut algun home es deriva a una fundació de Barcelona amb qui tenen subscrit un 
conveni de col·laboració. 

 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals pensa que la franja d'edat 
compresa entre els 20 i 45 anys no estan protegits. 

 
El Sr. Jordi Lozano li fa saber que l'edat que fa referència està inclosa en tots els temes 
de parella, veïnat...  nosaltres no ens dirigim ni fraccionem la població en franges d'edat. 

 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, manifesta que actualment ens trobem en un 
temps de crisi important. Que li ha arribat que en un dels col·legis del barri els nens es 
desmaien per falta d’aliments. 
 
En relació aquest tema, el Sr. Jordi Lozano li fa saber que aquest tipus de 
problemàtiques s’han de gestionar a través de serveis socials. 
 
El Sr. Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils, diu que hi ha determinades 
problemàtiques que han sorgit arran de la crisi.  
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En concret, el seu equip de treball ha detectat que s’ha incrementat la violència de 
gènere arran que molts pares de família no treballen i passen més hores a casa, 
incrementant-se la tensió familiar i també envers els infants. 
 
El Sr. Ramon Burgués comenta que des de l’Ajuntament de Sabadell es fan actuacions 
però que no sempre poden resoldre els problemes sinó pal·liar-los.  
 
En relació a lo manifestat pel Sr. Moya li fa saber que el pròxim curs escolar es garantirà 
un àpat el dia pel alumnes. 
 
El Sr. Joaquim Morales, vocal del PSC pregunta si l’Oficina de Drets Civils duu a terme 
alguna campanya a les escoles com a prevenció. 
 
El Sr. Jordi Lozano li fa saber que a través del servei de Joventut es fan campanyes a 
diverses escoles de la ciutat i van a tots els instituts de la ciutat. 
 
 

3 Resultat del procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a 
l'Ajuntament de Sabadell 
 
Es posposa per la següent sessió aquest punt. 
 
 

4 Presentació de les línies polítiques del nou govern municipal 
 
Pren la paraula el Sr. Joan Carlos Sánchez, alcalde de Sabadell. Exposa que 
darrerament hi ha hagut molts canvis al govern municipal arran del Cas Mercuri. 
 
El primer element que ens trobarem com a noves línies de treball serà tot allò relacionat 
amb l’habitatge, arran de les dificultats reals d’accés que existeixen a data d’avui. S’ha 
creat una nova regidoria d’habitatge lligada amb el departament de serveis socials. 
S’han de canviar requisits per accedir els habitatges de protecció oficial i alhora 
negociar amb les entitats financeres per poder donar sortida a la gran quantitat de 
vivendes buides. Per tant, ens trobem en un moment de redefinició de les polítiques 
d’habitatge. 
 
Actualment a Sabadell tenim 21.500 persones aturades, el 20% de la població activa. 
D’aquests aturats el 62% no té secundària i % molt elevat no té graduat escolar. Per 
tant, hem de prioritzar el tema dels estudis per poder millorar les possibilitats 
d’oportunitats d’accés al mercat de treball. 
 
També ens preocupa el tema de serveis relacionats amb serveis socials. Exemple: 
Rebost Solidari, beques menjador... Dotarem de més recursos aquest partides. 
 
I al final quan acabes et dones compte que parles d’habitatge, alimentació... la lluita 
contra la pobresa. 
 
Això no obstant no treu que també parlis d’altres punts com pot ser B30, de buscar 
inversions que vulguin consolidar-se a Sabadell... 
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Durant el mes de maig hi haurà un ple extraordinari on s’haurà de aprovar el nou 
pressupost municipal que garanteixi tots els serveis municipals i la plantilla. 
 
Estem tornant a una situació dels anys 60. Sabem que nosaltres no tenim la solució als 
problemes de fons, no podem crear ocupació, no obstant això, sí actuem en diferents 
camps per tal reduir la tensió a diferents àmbits. Aquest és el plantejament que farem 
els grups municipals i convidarem a les entitats i ciutadans per parlar-ne. Esteu 
convidats a parlar amb nosaltres bé a través del districte o bé a través de la vostra 
entitat. 
 
S’obre el torn de paraules: 
 
La Sra. Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran comenta que 
l’Ajuntament de Polinyà va obligar a les empreses de la ciutat a contractar la gent 
desocupada. Pensa que l’Ajuntament de Sabadell hauria de fer el mateix. 
 
El Sr. Joan Carles Sánchez, alcalde de Sabadell li fa saber que l’Ajuntament de 
Sabadell no pot obligar a les empreses del seu municipi a contractar treballadors. El que 
es fa es parlar amb el gremi de fabricants de Sabadell. 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu diu que el barri de Torre-romeu està vivint 
molt problemes d’ocupacions. Ens fa saber que van tenir una reunió amb UNNIM i 
Mossos d’esquadra per buscar solucions als problemes de les ocupacions. 
 
El Sr. Joan Carles Sánchez, alcalde de Sabadell en relació el tema de les ocupacions li 
fa saber que l’Ajuntament de Sabadell té prevista una reunió amb BBVA per traslladar-li 
tota la problemàtica existent. A més, també preocupa molt el tema de la inestabilitat que 
generen les ocupacions a les comunitats de propietaris per la falta de pagament dels 
rebuts... d’altra banda, cal dir que a més són moltes vegades els propis bancs qui no les 
paguen. 
 
S’han de canviar les polítiques d’habitatge ja que tots aquells habitatges que s’havien 
creat per a la seva venda actualment no tenen sortida ja que la gent no els pot pagar. 
 
Públic assistent comenta si l’Ajuntament de Sabadell s’ha plantejat modificar els preus 
dels lloguers i posar-se el dia. 
 
El Sr. José Medina Partido, vocal del PSC vol saber com està la situació dels pisos del 
c. de Begoña. 
 
En relació el tema dels pisos de Begoña, l’alcalde manifesta que no sap concretament 
com està. 
 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils comenta que ha trobat a faltar el tema 
d’igualtat d’oportunitats. La gent que viu en un barri com aquest no té les mateixes 
oportunitats que un jove del centre. 
 
 



 66

5. Informació dels representats en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 
Consell de Ciutat 
 
La Sra. Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran ha hagut de 
marxar. 
 
Els altres consells sectorials de ciutat no s’han realitzat. 

 
 

6. Comunicacions 
 
Pren la paraula el Sr. Barea, coordinador dels districtes 4 i 7. 
 
S'ha arranjat i talat la palmera del parterre entre Monastero i Sant Maurici (focus 
tradicional de brutícia que ara ha millorat força). 
 
S'ha creat un talús de terra per impedir l'accés a la part posterior dels pisos nous de la 
ronda de l’Ebre; un altre punt d'abocament incontrolat. 
 
L’ Equip de neteja de Can Roqueta s'ha traslladat a Torre-romeu per reforçar zones del 
barri. Ens consta que la gent està molt contenta del treball que realitzen. 
 
S'ha arreglat el forat al pas de vianants del pont de Torre-romeu. 
 
Informar del panell de la marquesina del bus situada a la pl. de Karl Marx. S’ha pogut 
veure que el display està fet malbé i s'ha de canviar i una de las caixes elèctriques que 
alimenta el SAE també s'ha de substituir perquè està en mal estat. JCDecaux ha 
demanat un display amb urgència per col·locar-lo al més aviat possible 

 
 
7. Torn obert de paraules 

 
EL Sr. Medina, vocal del PSC, ens comunica que les faroles que es troben abans de 
l’entrada del barri no funcionen. 
 
El Sr. Andreu Barea, coordinador del districte li fa saber que tenim coneixement del 
robatori del cablejat. 
 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals sol·licita la possibilitat que 
s’ampliïn els horaris de bus durant la nit. 
 
El Sr. Ramon Burgués, li fa saber que la Tus ha adquirit el compromís d’estudiar la seva 
petició però ara per ara són molt reticents a posar-ne. 
 
Una persona del públic assistent comenta que durant el cap de setmana hi ha molt poca 
freqüència d’autobusos. 
 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals sol·licita que es posi un institut al 
barri. 
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El Sr. Ramon Burgués, li fa saber que fa temps va haver-hi un debat sobre la necessitat 
o no se de posar-ne un i que ell estava en contra i que finalment va guanyar el no. 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu diu que ell també va ser-hi en aquest debat i 
que es va trobar sol defensant que es poses un institut al barri, ja que la majoria de gent 
opinava que millor que els joves sortissin del barri per millorar i afavorir la seva 
integració. 
 
El regidor comenta que actualment estan defensant un institut-escola pel barri perquè 
pensa que no suposaria un increment de diners atès que ja es disposa dels espais. 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu vol fer-nos saber que el tema de neteja ha 
millorat molt al barri de Torre-romeu, tot i així, no hi ha cultura de llençar els papers a les 
escombraries. També comenta que falten marquesines al barri. 
 
El Sr. Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils comenta que vol sol·licitar que 
tornin els ordinadors a l’Espai Internet del centre cívic ja que creia que s’havien pagat 
amb dotació del Pla de Barris. Ens han fet saber que el Centre Cívic de Can Puiggener 
no els ha retirat. 
 
El Sr. Ramon Burgués, li fa saber que tenen un contracte amb l’Ajuntament de Sabadell 
per donar un servei al barri. En tot cas en podem parlar del tema dels ordenadors. 
Recorda que l’espai Internet es va suplir per portar els recursos a les biblioteques. 
 
La Sra. Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC ens informa que al c. del Duero del 
barri de Torre-romeu hi ha dos forat a la calçada. 
 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals comenta que l’entitat que ell 
presideix ha sol·licitat 6 ordinadors per realitzar un curs de “redes sociales” i encara no 
en saben res. 
 
El regidor li informa que pel que sap encara no s’ha resolt el concurs. 
 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals pregunta si funciona el tema de 
la depuradora del barri ja que ens fa saber que té unes anàlisis on diu que les aigües 
del clavegueram van directament al riu. 
 
El regidor li fa saber que sistemàticament es fan anàlisis de l’aigua i que surten bé, no 
obstant si té alguna prova que ens la faci arribar. 
 
El Sr. Antonio Carlos Jiménez Córdoba, vocal del PP (5%) exposa en relació el que ha 
comentat el Sr. Moya que hi ha alumnes que s’han desmaiat per falta d’aliments. Per 
aquesta raó li agradaria saber que ha fet l’Ajuntament de Sabadell al respecte. El 
Regidor li fa saber que a ell no li consta, no obstant s’estan plantejant des de 
l’Ajuntament de Sabadell tornar a instaurar el got de llet pel matí i subministrar aliments 
directament des del rebost. 
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Per últim, el Sr. Ramon Burgués agraeix l’assistència dels vocals i públic assistents i  aixeca 
la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat Vist i plau 

El president 
 
 


